
1 
 

PROTOKÓŁ NR 6/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego 

Rady Gminy Bełchatów 

 w dniu 15.10.2024 r. godzina 17:15 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała Pani Renata Jabłońska – Przewodnicząca Komisji 

Budżetu, i Programu Gospodarczego która powitała Radnych i zaproszonych gości oraz 

oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 członków 

Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego, co wobec ustawowego składu Komisji 

wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

 

Załącznik Nr 1 – lista obecności 

 

Pani Renata Jabłońska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego 

przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 4/2024. 

3. Analiza projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bełchatowskiemu. 

4. Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów. 

5. Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na rok 2024. 

6. Rozpatrzenie pism, które wpłynęły. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Załącznik Nr 2 – porządek obrad 
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Ad pkt 2. 

Przyjęcie protokołu nr 4/2024. 

 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Przy braku uwag do protokołu, przystępujemy do 

głosowania. 

 

W głosowaniu  wzięło udział 5 członków Komisji Budżetu i Programu Gospodarczego 

„za” przyjęciem protokołu głosowało 5 członków Komisji, 0 „przeciw” oraz 

0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca obrad 

stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt 3. 

Analiza projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bełchatowskiemu. 

 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Zdążyli się Państwo zapoznać z projektem uchwały, 

dotyczącej rozbudowy drogi powiatowej nr 1919E w miejscowości Borki. Projekt wnosi 

zmianę kwot w roku 2024 i 2025. Prosimy o wprowadzenie Panią Skarbnik. 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Szanowni Państwo, powiat zgłosił się do gminy z prośbą 

o uaktualnienie kwot przewidzianych w naszym budżecie po przetargu. Powiat uzyskał 

dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych, zmniejszenia kwot w 2024 i 2025 roku wynikają z 

oszczędności po przetargu.  

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

Ad pkt 4. 

Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów. 

Ad pkt 5. 

Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów na 

rok 2024. 

Punkty 4 i 5 zostały omówione wspólnie 

 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Proszę o wprowadzenie. 
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Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Chciałabym zapytać o dotację dla miejscowości Kluki. 

Dotacja dotyczy transportu, jest miesięczna, roczna? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Tak, dotyczy transportu. Jest to kwota od momentu 

uruchomienia czyli od października do grudnia.  

Radny Rafał Furczyński: W zakupie usług pozostały dział 600 rozdział 60004, § 4300 

zwiększenie o kwotę 30 000,00zł dotyczący audytu stawek wozokilometrów w spółce 

gminnej. Chciałbym zapytać, czy audyt tyle będzie kosztował? 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Jest to wydzielenie kosztów przez operatora oraz 

wyliczenie rekompensaty z uwzględnieniem postanowień rozporządzenia. 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Tak, ponieważ gmina płaci stawkę spółce według 

zawartej umowy z uwzględnieniem zapisów oraz rozsądnego zysku. Warunkiem, aby stawka 

była prawidłowo naliczona jest prowadzenie w sposób wyodrębniony i właściwy ewidencji 

księgowej. Spółka przygotowuje dla gminy zestawienia kosztów przygotowuje i referat 

infrastruktury technicznej to rozlicza, natomiast nikt z ramienia Wójta nie sprawdzał w spółce 

prawidłowości podziału tych kosztów na jeden wozokilometr. Dlatego należy sprawdzić 

prawidłowość przyporządkowania wszystkich kosztów, czy faktycznie są w takiej wysokości 

jak nam spółka przedstawia.  

Radny Rafał Furczyński: To znaczy, że w gminie nie mamy takiej osoby, która mogłaby się 

tym zająć?  

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Z ramienia gminy transportem opiekuje się pracownik 

infrastruktury technicznej, natomiast jeśli chodzi o audyt stawek, prawidłowo wyliczonych 

kwot i audyt prawidłowo prowadzonej ewidencji księgowej, to owszem może kontrola 

wewnętrzna mogłaby załatwić sprawę, ale nie ma takiej mocy przerobowej. Generalnie 

wzorem miast i samorządów, które mają transport publiczny, miasto zleca taki audyt co roku 

zewnętrznej firmie w drodze przetargu. Jest to zabezpieczenie dla lokalnej władzy, że stawki 

są w sposób prawidłowy naliczane.  

Radna Monika Sadura: My jako Radni będziemy mieli wgląd do dokumentów z 

przeprowadzonego audytu? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Państwo mają w ramach komisji rewizyjnej i komisji 

budżetu wgląd we wszelkie dokumenty, które nie zawierają danych osobowych i nie stanowią 

tajemnicy przedsiębiorstwa.  

Radny Rafał Furczyński: Jeżeli audyt jest niezbędny przy transporcie, to na inne prace, 
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które powierzamy, zlecamy też powinien być przeprowadzony? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Może być na życzenie właściciela. 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Zwiększenie kwoty 100 000,00zł na przedszkola, czego 

dokładnie dotyczy? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Kwota przeznaczona jest na nasze dzieci, które chodzą do 

przedszkoli miejskich. Sporo dzieci, uczęszcza do przedszkoli miejskich i my zwracamy 

koszty pobytu naszych dzieci w przedszkolach innych samorządów.  

Przewodnicząca Renata Jabłońska: A co z dofinansowaniem dla dzieci w żłobkach? 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska: Dofinansowanie do jednego dziecka w żłobku wynosi 

800zł i ok 260 zł do żłobka miejskiego.  

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

Ad pkt 6. 

Rozpatrzenie pism, które wpłynęły. 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Otrzymali Państwo pismo mieszkańców Zawad, czy 

ktoś z Państwa chciałby się do niego odnieść? 

Radny Rafał Furczyński: Jest to uchwała z zebrania wiejskiego sołectwa w Zawadach, 

dotycząca szkoły w Dobrzelowie z prośbą o zabezpieczenie środków na rozbudowę szkoły w 

budżecie gminy na rok 2025r. Jedyne co mnie zastanawia to zdanie, które jest ujęte w piśmie 

odnośnie opracowań projektów i pozwoleń, które są ograniczone datami . 

Radny Feliks Frączkowski: Uczestniczyłem w spotkaniu z Wójtem i z Radą Rodziców, 

wszystko jest pod kontrolą, terminy zostaną zachowane.  

 

Przewodnicząca Renata Jabłońska: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

Ad pkt 7. 

Sprawy różne. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Ad pkt 8. 

Zakończenie posiedzenia. 
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Przewodnicząca Renata Jabłońska stwierdziła, że porządek obrad Komisji Budżetu i 

Programu Gospodarczego został wyczerpany. Przewodnicząca Komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zakończyła obrady. 

 

  

  Protokołowała      Przewodniczący 


